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P R O T O K Ó Ł NR LXI/18 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 27 września 2018 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

3/ Zwolińska Magdalena  - Sekretarz Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2018 roku. 

3. Informacja z realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy na 2018 rok. 

4. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   6.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LXI/1/18/ 

   6.2. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2018-2033. /numer druku LXI/2/18/ 

   6.3. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1050F Książ Śląski – Czasław”. /numer druku LXI/3/18/ 
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   6.4. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

i mieszkaniach chronionych, udzielających schronienie osobom tego pozbawionym. /numer 

druku LXI/4/18/ 

   6.5. zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku LXI/5/18/ 

   6.6. pozbawienia odcinków dróg kategorii dróg gminnych. /numer druku LXI/6/18/ 

   6.7. oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. /numer druku LXI/7/18/ 

   6.8. rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. /numer druku LXI/8/18/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Nr LX. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania 

Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach osi 8 Nowoczesna 

Edukacja RPO L-2020. /numer druku LXI/9/18/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za – 14/ 

 

Proponowany porządek po zmianach obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2018 roku. 

3. Informacja z realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy na 2018 rok. 

4. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   6.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LXI/1/18/ 

   6.2. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2018-2033. /numer druku LXI/2/18/ 

   6.3. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1050F Książ Śląski – Czasław”. /numer druku LXI/3/18/ 



3 

 

   6.4. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

i mieszkaniach chronionych, udzielających schronienie osobom tego pozbawionym. /numer 

druku LXI/4/18/ 

   6.5. zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku LXI/5/18/ 

   6.6. pozbawienia odcinków dróg kategorii dróg gminnych. /numer druku LXI/6/18/ 

   6.7. oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. /numer druku LXI/7/18/ 

   6.8. rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. /numer druku LXI/8/18/ 

   6.9. zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego 

Nr 1 w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach osi 8 Nowoczesna Edukacja RPO L-2020. 

/numer druku LXI/9/18/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Nr LX. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 2. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła informację z wykonania 

budżetu Gminy za I półrocze 2018 roku. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację z realizacji inwestycji 

przyjętych w budżecie Gminy na 2018 rok. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji zapytano o szczegóły projektu dotyczącego przebudowy parkingu przy 

ulicy Kościuszki. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Do pkt. 4. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. Następnie przedstawił zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia 

zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 30 sierpnia 2018 r. /Informacje w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej,  Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Szczepankiewicz Katarzyna – Radca Prawny UM, Zabielska 

Irena – Kierownik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM, Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił 

o udzielenie odpowiedzi na wcześniej złożoną interpelację, dotyczącą przedstawienia kalkulacji 

kosztów ponoszonych przez nowo otwarty żłobek w Kożuchowie. Następnie podczas dyskusji 

omówiono na jakiej podstawie zawarto umowę wynajmu pomieszczeń na żłobek w budynku po 

byłym gimnazjum. Podczas dyskusji omówiono również sprawy dotyczące odbioru drogi 

w Radwanowie. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. 

Następnie otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Jakóbczak Tomasz - radny Rady Miejskiej, Marek Andrzej - radny Rady 

Miejskiej, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji zwrócono uwagę na konflikt pomiędzy dyrektorem Centrum Kultury 

„Zamek” w Kożuchowie, a osobami współpracującymi z jednostką kultury, poruszono problem 

brzydkiego zapachu pochodzącego z firmy Jerzyny Meyer w Kożuchowie, zapytano jak 

zabezpieczyć Gminę przed firmami zajmującymi się składowaniem niebezpiecznych odpadów, 

zapytano na jakim etapie jest projekt przebudowy rzeczki Kożusznej. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie złożone w formie pisemnej 

podczas sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie: 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Wnoszę o zamontowanie barierki odgraniczającej rów położony przy budynku na 

ul. Głowackiego 5 od drogi prowadzącej na pobliski parking. Przejeżdżające tamtędy zbyt blisko 

rowu samochody powodują obsuwanie się do niego kamieni i ziemi. Rów remontowany był 

3 tygodnie temu. 

2. Wnoszę o oznakowanie, zamontowanie tabliczki z nazwą ulicy Zwycięstwa (Plac 

Zwycięstwa). Brak oznakowania. 

3. Na wniosek mieszkańców ul. Drzymały proszę o rozważenie możliwości budowy chodnika 

umożliwiającego dojście z drogi przy ul. Drzymały na chodnik przy ul. Okrzei po lewej stronie 

(wzdłuż muru położonego na zjeździe z ul. Okrzei na ul. Drzymały)  

4. Na prośbę mieszkańców proszę o zamontowanie huśtawki na placu zabaw przy ul Spacerowej. 

 

Marek Andrzej - radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

5. Proszę o udostępnienie informacji publicznej w postaci umowy najmu budynku w Kożuchowie 

przy ulicy Zielonogórskiej 24. 

6. Proszę o przedstawienie przywożonych ilości śmieci do Kożuchowa (śmietnisko Stypułów). 

Ile przyjmowano i jak długo będą jeszcze zwożone i jakie pieniądze wpłynęły do USKOMU. 

7. Proszę o przedstawienie protokołów z przeglądu budynków przy ul. Daszyńskiego 

w Kożuchowie (sklep Zyguła). Spadają dachówki z dachu – pilnie zabezpieczyć. 

 

Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

8. W związku z podjęciem uchwały Rady Miejskiej w sprawie pozbawienia odcinków dróg 

kategorii dróg gminnych, a późniejszym przekazaniu nieruchomości Lasom Państwowym – 

Nadleśnictwu Nowa Sól od drogi wojewódzkiej nr 290 – do działki nr 421/4 (obr. Broniszów) 
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w ciągu drogi gminnej 002419F, proszę o zapis w akcie notarialnym, aby droga była dostępna dla 

mieszkańców oraz innych użytkowników bez żadnych ograniczeń. 

9. Proszę o zniesienie zapisu w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla części 

terenu wsi Radwanów w gminie Kożuchów, dot. terenów objętych planem przeznaczonym pod 

lokalizację elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. Plan uchwalony uchwałą 

nr XXXVI/184/12 Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej;  

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej 

cyt.: 

10. Proszę o wycięcie drzewa z gatunku akacja, rosnącego przy ulicy Kościelnej przy budynku 

mieszkalnym Klasztorna 5. Drzewo przechyla się ku budynkowi, co grozi niebezpieczeństwem 

dla przechodzących tam osób. 

 

Do pkt. 6.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LXI/1/18/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/  

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2018-2033. /numer druku LXI/2/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 
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udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1050F Książ Śląski – Czasław”. /numer druku LXI/3/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.  

 Podczas dyskusji wyrażono zadowolenie z podejmowanej uchwały w sprawie 

dofinansowania remontu drogi relacji Książ Śląski – Czasław. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

i mieszkaniach chronionych, udzielających schronienie osobom tego pozbawionym. /numer 

druku LXI/4/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku LXI/5a/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.6.    

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

pozbawienia odcinków dróg kategorii dróg gminnych. /numer druku LXI/6/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek - radny Rady Miejskiej.  

 Podczas dyskusji ponownie poproszono, aby w akcie notarialnym przekazującym drogę 

w Broniszowie dla nadleśnictwa, był zawarty postulat dotyczący możności użytkowania drogi 

przez wszystkich użytkowników drogi. 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. /numer druku LXI/7/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. /numer druku LXI/8/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za - 6, przeciw - 4, wstrzymało się od 

głosowania - 4, nie głosowało - 0/ 

 

Do pkt. 6.9. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Kożuchowie na 

wsparcie z EFS w ramach osi 8 Nowoczesna Edukacja RPO L-2020. /numer druku LXI/9/18/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego Nr 1 

w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach osi 8 Nowoczesna Edukacja RPO L-2020. /numer 

druku LXI/9/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.     

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego, Jagasek Paweł 

– Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Drzewiecki 

Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, Trzcińska 
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Teresa – mieszkanka Kożuchowa, Wolny Bronisław – mieszkaniec Kożuchowa, Zabielska Irena – 

Kierownik Wydz. GK, Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Kremer Dagmara – mieszkanka 

gminy Kożuchów, Raczykowski Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Pikulski Adrian – 

radny Rady Miejskiej, Jakóbczak Tomasz - radny Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław - radny 

Rady Miejskiej, Marek Andrzej - radny Rady Miejskiej, Trojanowski Sławomir – Prezes PUK 

USKOM. 

Podczas dyskusji omówiono zawieszenie z niewiadomych przyczyn przez Zarząd Zlewni 

w Zielonej Górze projektu przebudowy rzeczki Kożusznej, poinformowano, że w tym roku 

zostanie ogłoszony przetarg na wyczyszczenie cieku wodnego Mirotka, poinformowano 

o dofinansowaniu przez Starostwo Powiatowe w Nowej Soli remontu drogi relacji Książ Śląski – 

Czasław, poinformowano o zaczętej budowie ścieżki rowerowej relacji Stypułów – Sławocin, 

poinformowano o działaniach wspólnoty mieszkaniowej Chopina 1 w celu pozyskania 

dofinansowania na remont kamienicy, poproszono o lepsze doprecyzowanie harmonogramu 

wywozu śmieci wielkogabarytowych, zapytano ile środków finansowych przekazało miasto 

Nowa Sól na remont przystanku autobusowego w Kożuchowie, poproszono o wyjaśnienie 

dofinansowań do remontu budynku po byłym Lubkonie, zapytano dlaczego podjęto decyzję 

o sprzedaży budynku pokoszarowego, który pierwotnie miał być zaadaptowany na mieszkania 

komunalne. Podczas dyskusji mieszkanka Kożuchowa zwróciła uwagę na zaniedbane kamienice. 

Następnie zwrócono uwagę na złą atmosferę w Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie, 

poproszono o wykonanie drogi dojazdowej do prywatnej posesji przy ul. Żagańskiej 

w Kożuchowie oraz omówiono możliwość wykonania ww. drogi dojazdowej. Podczas dyskusji 

poinformowano o nieprzyjemnym epizodzie z udziałem Dyrektora Centrum Kultury „Zamek” 

w Kożuchowie, podczas integracyjnego wyjazdu do miasta partnerskiego Schwepnitz, 

poinformowano, że po rozmowach z Państwowym Gospodarstwem Leśnym „Lasy Państwowe” 

Nadleśnictwo Nowa Sól przekazana droga nr 002419F Mirocin Dolny – Broniszów zostanie 

udostępniona mieszkańcom, poproszono o wyczyszczenie drogi wzdłuż kożuchowskiej strefy, 

zapytano o możliwość wykonywania prac gospodarczych pod nadzorem przez osoby skazane, 

poinformowano o wyrażeniu zgody przez Zarząd Dróg Wojewódzkich na przeorganizowanie 

wyjazdu z ulicy Żeromskiego w kierunku ul. 22 Lipca 1807 (obok marketu Chata Polska), 

poruszono sprawę zarośniętych chodników, zapytano czy istnieje możliwość wykreślenia 

z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu, który przeznaczony jest pod 

budowę elektrowni wiatrowych, zaproponowano zakup równiarki przez PUK USKOM do 
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równania dróg gminnych, zapytano do kiedy będą zwożone śmieci z innej gminy na wysypisko 

w Stypułowie. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LX z dnia 30 sierpnia 2018 r. został przyjęty większością 

głosów. /za - 14, przeciw - 0, wstrzymało się od głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Do pkt. 9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 17:20. 

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu.  

 

       Protokołowała                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Magdalena Raszewska           Ireneusz Drzewiecki 


